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Soterrar la MAT és massa car?

.

Quan encara estem esperant els números que ens expliquin i ens justifiquin «de veritat» la necessitat
d'una línia de molt alta tensió com la MAT que ens volen imposar, ara ens surten amb altres
comptes: «soterrar la MAT és massa car».
El meu avi, quan anàvem a comprar alguna eina, em deia sempre el mateix.
Primer, has de saber què has de menester, què vols. I després tries l'eina que et calgui, la de més
bona qualitat que puguis. Una eina, encara que valgui força cèntims, no és cara si és prou bona i fa
bé la feina. L'eina dolenta és sempre cara, per pocs diners que et costi.
Car és el que ens costa més del que val.

Què volen dir-nos amb això que soterrar la MAT és massa car, què hem d'entendre?
Hem de creure i refiar-nos d'aquests representants escollits pel poble, els que han promès que
vetllaran pel nostre benestar i el de la terra on vivim?

Què suposa el preu del soterrament comparat amb altres despeses públiques?
Qui decideix quines són les més necessàries?
Mireu-vos bé les muntanyes, els boscos, l'entorn natural que encara ens queda. Penseu en tot el que
ens donen i tot el que podem ser fent-los costat.

Sou capaços de posar-hi preu? Jo no.
Qualsevol preu per soterrar la MAT que es pugui pagar amb diners serà petit si amb això deixem una
cicatriu menys dolorosa.
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